Relate







Description 产品简介	Multipurpose chair, mesh back 多功能座椅,网背	Multipurpose chair, upholstered back 多功能座椅 [,] 饰面椅背	Multipurpose chair, polymer back 多功能座椅 [,] 塑胶椅背
H 高度 (mm)	850	850	850
D 深度 (mm)	550	550	550
W 宽度 (mm)	620	620	620
SH 座高 (mm)	470	470	470











1. The seat height of chair with upholstered seat is 450mm. 座椅带布料包裹椅座的座高为450mm.













Join Me 俊意

H 高度 (mm)

D 深度 (mm)

W 宽度 (mm)

SH 座高 (mm)



四脚多功能座椅,带扶手

Description 产品简介	Four-legged multipurpose chair, armless 四脚多功能座椅, 不带扶手	Cantilever based multipurpose chair, armless 弓字脚多功能座椅, 不带扶手	Four-legged multipurpose chair, w/ armrests 四脚多功能座椅, 带扶手	Cantilever based multipurpose chair, w/ armrests 弓字脚多功能座椅, 带扶手	Four-legged multipurpose chair, w/ writing tablet 四脚多功能座椅, 带写字板	Cantilever based multipurpose chair, w/ writing tablet 弓字脚多功能座椅, 带写字板
H 高度 (mm)	835	855	835	855	835	855
D 深度 (mm)	550	550	550	550	550	550
W 宽度 (mm)	480	480	590	590	560	560
SH 座高 (mm)	465	470	465	470	465	470

Certifications





Office & Showroom

Shanghai 5F, Tower 3, Raffles City Changning 1193 Changning Road, Shanghai 200051 Tel: (86) 21 6278 8888

Beijing Room 1201-1202, 1209-1214, 12/F, No. 1, Easton Centre, No.18 Guangqu Road, Chaoyang District, Beijing 100022 Tel: (86) 10 8521 7588

Guangzhou Unit 2, 22/F, Jun Lin Building, No. 285 Forest and East Road, Tianhe District, Guangzhou 510610 Tel: (86) 20 3892 2422

Unit 2009, Huarong Building, No.2003 Shennan Avenue, Futian District, Shenzhen Shenzhen City, Guangdong Province 518000 Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31300

Dongguan 191 Huan Shi East Road Tangxia Town, Dongguan City Guangdong Province 523712 Tel: (86) 769 8203 1111

HNI Singapore 58 Duxton Road #01-01 Singapore 089522 Tel: (65) 6817 8750

Service Hotline

Mainland China: (86) 800 820 6073

中国大陆: (86) 800 820 6073



www.lamex.com	90
	0,
	=

分行及展厅

广州市天河区林和东路285号 峻林大厦22层02单元

电话: (86) 20 3892 2422

深圳市福田区深南大道2003号

电话: (86) 769 8203 1111 ext 31300

邮政编码:510610

华嵘大厦2009单元

邮政编码:518000

邮政编码:523712

邮政编码: 400024 电话: (86) 23 6711 3598

香港北角英皇道663号

泓富产业千禧广场22楼

电话: (852) 2828 6888

中国广东省东莞市塘厦镇 环市东路191号

电话: (86) 769 8203 1111

重庆市江北区江北嘴庆云路1号

国金中心1号办公大楼6楼610

上海市长宁路1193号长宁来福士广场3号楼5楼 邮政编号: 200051 电话: (86) 21 6278 8888

北京市朝阳区广渠路18号院世东国际中心 1号12层1201-1202,1209-1214室 邮政编码:100022 电话: (86) 10 8521 7588

Chongqing Room 610, 6/F, Tower 1 Chongqing IFS, No. 1 Qingyun Road, Jiangbeizui Jiangbei District, Chongqing 400024 Tel: (86) 23 6711 3598

22/F, Prosperity Millennia Plaza 663 King's Road, North Point, Hong Kong Tel: (852) 2828 6888

Hong Kong & Asia Pacific: (852) 2828 6000

客户服务热线

香港及亚太区: (852) 2828 6000

监干不断求进,产品格规后若有更改,恕不另行通知。





多功能座椅

Multi-Purpose Seating







Designed by
Marcus Koepke

Relate[™] ▶

Relate offers a premium range of options to support collaboration across a variety of applications. You can enjoy the perfect combination of functionality and ergonomics with a responsive pivoting backrest that provides a comfortable seating experience. From collaborative areas to informal conferences, Relate is the ideal solution.

Relate 为不同的工作环境提供优越和全面的选择。您可以享受Relate 所带来的功能性和人体工学设置,可调节弹性椅背随时紧贴着背部,令您感受到舒适的座椅体验。无论是团队工作间或日常非正式的会议厅,Relate 都是完美的方案。



Designed by
Dauphin Design Team

mant-o[™] ▶

mant-o is a series of versatile chairs with attractive colors and finishing options that are ideal for activities ranging from training programs to collaborations. Recognized by its lightweight features and durability, mant-o provides a perfect option for your team's environment. Easy to store, the chairs can be stacked up to six high as standard.

曼图系列具备多种漂亮颜色和饰料的选择,来完美地配合各个工作间的协作活动,例如培训室和协作区等。曼图是轻巧构造与耐用性的结合,绝对 是团队之选。此外,曼图可将六把椅子同时堆叠,易于存储。







◀Eddy™ 艾迪 Designed by Kerstin Hagge & Alfred Puchta

Eddy combines a perfect balance of design and storage functionality that caters to the unique settings of training rooms, educational spaces and recreational areas. Convenient for storage, the chairs can be stacked up to six high. Eddy is available in perforated plastic or upholstered back and seat options

艾迪是设计与储存功能的完美组合,以迎合多样化的工作间设置,例如培训室、教室和休闲区。艾迪可将六把椅子同时堆叠,存储方便至极。此外,您还可以选择胶壳或扪布饰料作为椅身和椅背。

Designed by
Martin Ballendat

Join Me™▶ 俊意

Characterized by its flexibility, Join Me promotes mobility with ideal settings for any communicative occasions in your office. Blending the traditional four-legged conference chair with the art of folding, Join Me allows you to move and nest easily within any office environment.

俊意具备流动性的设计和概念,可轻易地助您营造办公室内多个会谈格局。结合传统的四脚会议座椅结构与折叠艺术于一身,俊意的折叠特点让您自如地把它嵌套存放,方便至极。



Multipurpose Seating Flair With Strength and Versatility

多功能座椅系列 - 经久耐用及多元的解决方案

In today's office, "Mobility at Work" means easily transforming the space to an innovative environment. We often move into places like touchdowns or community areas to collaborate over the work or foster social networking. Some even bring along their own laptops, smartphones, and now, the tablets. As this trend prevails, we need a chair that fits to all these new requirements - a true multipurpose seating. The chairs have contemporary designs with versatility and are capable of accommodating such needs. The true multipurpose chair fits all, providing the best adaptation and enrichment to your office environment.

在现今的办公区域内,"移动办公"俨然成为办公的新趋势,能够更灵活的令办公空间适应创新环境。我们常常会在协作区或公共场合去探讨工作中的问题,同时增进合作关系。有些人甚至会带上自己的笔记本电脑、智能手机和新潮的平板电脑等。随着这种趋势的日渐流行,我们需要一种融入多用途设计理念、能够适用于所有场合需求的座椅——种真正的多功能座椅。这种真正的多功能座椅适用于任何场合与环境,提供给您一个灵活的办公空间并为其增添一份亮色。







▲
The stacking chairs are easy to move by using a trolley.
手推车能方便移动叠放着的椅子。

Statement of Line

详细说明

Products 产品	Relate	Join Me 俊意	mant-o 曼图	Eddy 艾迪
Mesh back 网背	√	√		
Plastic shell 胶椅壳	√		√	√
Upholstered seat 布料包裹椅座	√	√	√	√
Upholstered back and seat 布料包裹椅座及椅背	√			√
Without armrests and writing tablet 不带扶手及写字板			√	√
With armrests 带扶手	√	√		√
With writing tablet 带写字板			√	√
Four-legged base without castors 四脚椅不带椅轮	√		√	√
Four-legged base with castors 四脚椅带椅轮	√	√		
Ski-based 雪橇脚			√	
Cantilever base 弓字脚				✓